

## MULTI-TOOL 18-IN-1

*Multifunktionswerkzeug 18-in-1*

**EN** The BLUECHAIN 18-in-1 Multi-Tool combines the 18 most important tools in one small, handy package. The included case stores the Multi-Tool safely. Weighing just 185 grams, the BLUECHAIN Multi-Tool 18-in-1 is the perfect companion for every ride, and lets you fix all standard mechanical problems on the road, without weighing you down or taking up too much space. The lightweight housing made of aerospace-grade aluminium ensures that. The tools are made of high-quality, durable stainless steel that guarantees a long service life. The BLUECHAIN Multi-Tool 18-in-1 is suitable for MTB, road bikes, gravel bikes as well as urban/commuter bikes.

### Warning

- Use an Allen key from time to time to ensure that the bolts on the side faces are tight.

### Contents

1. Chain tool for 8-12 speed gears
2. 3.23 mm, 3.3 mm, 3.45 mm and 3.96 mm spoke keys
3. 8 mm and 10 mm open-ended spanners
4. HEX 2 mm, 2.5 mm, 3 mm, 4 mm, 5 mm and 10 mm Allen keys
5. HEX 8 mm Allen keys
6. 1 mm and 2 mm Philips head screwdriver
7. 5 mm flat head screwdriver
8. T25 Torx key

**DE** Das BLUECHAIN Multifunktionswerkzeug 18-in-1 vereint die wichtigsten 18 Werkzeuge in einem kleinen, handlichen Multitool. Dank der mitgelieferten Schutzhülle lässt sich Multifunktionswerkzeug sicher verstauen. Mit einem Gewicht von nur 185 Gramm wird das BLUECHAIN Multifunktionswerkzeug 18-in-1 Dein idealer Begleiter auf jeder Tour, das Dir alle gängigen Reparaturen unterwegs ermöglicht, ohne übermäßig schwer oder unhandlich zu sein. Dafür sorgt ein leichtes Gehäuse aus luftfahrterprobtem Aluminium. Die Werkzeuge des Multitools sind aus hochwertigem, langlebigem Edelstahl gefertigt, die eine lange Nutzungsdauer garantieren. Das BLUECHAIN Multifunktionswerkzeug 18-in-1 eignet sich für MTB, Rennrad, Gravel wie auch City/Commuter gleichermaßen.

### Warnung

- Überprüfen Sie gelegentlich den festen Sitz der Schrauben an der Seitenleiste mit einem Innensechskantschlüssel.

### Inhalt

1. Kettennieter 8-12-fach
2. Speichenschlüssel 3,23 mm, 3,3 mm, 3,45 mm und 3,96 mm
3. Maulschlüssel 8 mm und 10 mm
4. Sechskantschlüssel HEX 2 mm, 2,5 mm, 3 mm, 4 mm, 5 mm und 10 mm
5. Sechskantschlüssel HEX 8 mm
6. Kreuzschraubenzieher 1 mm und 2mm
7. Schlitzschraubenzieher 5mm
8. Torxschlüssel T25